
Verslagen wijk centrum 
In onderstaand document vindt u de verslagen van de verschillende activiteiten in het 

centrum. 

 

Inhoudsopgave: 

Wijkwandeling – pagina 1 tot en met pagina 4 

Suggestiebord – pagina 4 tot en met pagina 8 

Wijkavond – pagina 8 tot en met pagina 13 

Inloopuurtjes – pagina 13 tot en met pagina 14 

 

 

 

Verslag Wijkwandeling 4 februari 
 

In de kleur zwart is input van de wandelaars opgenomen. 

In de kleur blauw is toelichting of input vanuit de gemeente opgenomen.  

 
Wandeling: 
 
Polderstraat 
Gemeente geeft uitleg over ontwikkeling Polderstraat 
Past de ontwikkeling wel ? (bereikbaarheid met vuilniswagen en parkeren) 
Gedeeld wordt dat het gebied opknapt als er woningen komen 
Manege is nu niet fit en groen 
 Tip - ontsluiting via Helling 

Oude kastanje laten staan (inpassen in plan) 
 
Haven/Zuiderstek 
Gemeente geeft uitleg over ontwikkeling Havengebied 
Bij ontwikkeling geeft parkeren een probleem. Je komt nu al de straat niet op. 
Inzetten op horeca / boulevard / rondje haven 
Waterbus vaker laten varen 
 
Per OV is Alblasserdam wel goed ontsloten maar te beperkt per uur. 
Er moeten meer frequenties per uur komen. 
 
Parkeerterrein Zuiderstek is hangplek 
 Jongeren moeten plek houden 

 
Vraag gemeente: Wijk zegt te weinig speelplekken. Hoe denken jullie daarover ? 
Ouders met kinderen zullen niet kopen als er geen speelgelegenheid is. 
 
Vraag gemeente: Welke afstand is acceptabel om te lopen van parkeerplaats auto naar huis? 
Vervelend met boodschappen -> dus voor de deur. 
 



Laadplekken staan vaak leeg 
Overgang naar elektrisch is lastig 
 Tip - stekker bij huis toestaan 

 
Griend 
Vraag gemeente: Wat vinden jullie van ontwikkeling in griend? 
Griend zier er nu niet goed uit 
Het moet onderhouden worden 
 
Vraag gemeente tijdens wandelen: Wat vinden jullie van de wijk? 
Geen antwoord 
 
Blokweerweg 
Talud – onderhoud ziet er niet uit 
Aanliggende schuren ziet er niet uit 
 
Blokweerweg weiland 
Vraag gemeente: Kunnen we hier gaan bouwen ? 
Zal lastig worden i.v.m. knotwilgen 
Is 1 van de weinige weides in het dorp  
Stukje is uniek 
 
Vijverhof 
Vraag gemeente : Er komt glasvezel. Dit betekent ook dat er 4 elektriciteitshuisjes bij komen. 
Deze worden in het groen geplaatst. Wat willen jullie ? 
Blijft altijd balanceren 
 
Gezamenlijk besloten route in te korten en niet naar kinderboerderij te lopen. 
Besproken: kinderboerderij moet blijven en groter 
 
Havenkerk / Brughuis 
Gemeente geeft toelichting op opvang Oekraïners en het Brughuis 
Het brughuis heeft geen open uitstraling. Niet duidelijk wat er in zit en wat ze doen 
 
Bij locatie brughuis de nieuwe bieb/Rederij besproken. 
Rommelig 
Te dicht op gemeente 
Oude bieb was perfect 
Meer promotie nodig. De serre is vanuit binnen niet zichtbaar 
Leestafel is stilteplek. Maar als je in de serre zit wordt ook gezegd stil te zijn. 
Er is onduidelijkheid over huren vergaderruimte. Wandelaar moest vergaderruimte inleveren 
terwijl een jaar was gereserveerd. Hoe gaat dat ? 
 
Zeilmakersstraat reconstructie 
Gemeente geeft toelichting op samenwerking met Woonkracht 10 en bewoners. De 
gemeente heeft 0,5 meter voortuin (eigendom van WK10) in onderhoud. In deze strook zijn 



hegjes geplaatst zodat het een groene uitstraling heeft. Gemeente heeft zich hard gemaakt 
voor behoud oude bomen. 
 
Lift naar Cortgene 
Onzin kunnen via Hema 
Gemeente geeft uitleg : oudere mensen kunnen via helling niet de dijk op. De 
bibliotheek/Rederij is ook op avonden open.  
 
Wipmolen 
Gemeente geeft uitleg over ontwikkeling 
Bouwen is prima 
Op deze locatie wel discussie over parkeren 
 Goed dat de busjes hier staan en niet voor de deur in de wijk 
 Tip – minder huizen om parkeerplaatsen te behouden. Ontwikkelaar moet water bij 

de wijn doen. 
 Plek voor seniorenwoningen want dichtbij winkels 

 
Er wordt te weinig gebouwd voor senioren. 
Mix senioren/jongeren is ok. Beide hebben niet veel ruimte nodig. 
 
Evaluatie wandeling 
Gemeente stelt nog een aantal vragen. 
 
Hoe maken we samen de wijken gereed voor de toekomst?  
 

Gas - Hoe gaat de gemeente dat doen? 

Van gas los betekent niet persé goedkoper 

Niet iedereen verduurzaming betalen 

 Tip onderzoek mogelijkheden waterstof 

Gemeente geeft uitleg over de Regionale Energiestrategie 

 

Hoe maken we elke wijk op zijn eigen manier fit en groen? 
 
Schommel in touwbaan terug 
 
Tegels eruit 
Bevorderen meer groen in tuin (voorlichting, tegels afvoeren, regenton) 
 
Bomen erbij 
 
Windmolentjes op/bij huizen – Hoe willen we dat doen ? 
 
Bomen en struiken ipv parkeerplaatsen als het niet anders kan 
 
Parkeerplaatsen waterdoorlatend maken 
 
Voorlichting bewustwording. Starten met voortuin. 



 
Groene daken. 
 
Wat vindt u leuk aan wonen in deze wijk?  
 
Goede diversiteit 

- Winkels 
- Groen 
- Veiligheid is ok 
- Wel geluid uit Kinderdijk maar maken de onrust uit de krant niet mee 
- Er is een buurtapp 

 
Dorpse karakter 
Altijd parkeerplek bij winkels en er zijn voldoende fietsparkeerplekken 
 
Wat vindt u minder leuk aan wonen in deze wijk?  
 

Bereikbaarheid in ochtend en avond 

OV (bus) is ok 

Waterbus is achteruitgang (Blue amigo) 

 Waterbus moet uitbreiden in frequentie 

 

Fietsroutenetwerk is prima zelfs naar het werk in Delft 

Tegen betaald parkeren voor boodschappen doen 

 Tip - bewaakte fietsenstalling ivm diefstal 

 

Samenvatting wandeling/evaluatie 

Dijk wandelpad is geen wandelpad – hou rekening met elkaar 

Ontsluiting 

Nieuwbouw -> seniorenwoningen 

Niet groen opheffen 

Aandacht voor jongeren 

Wel voorkeur om dichtbij woning te parkeren 

 

 

Verslag suggestiebord 8 en 10 februari 

 

Tijdens de participatie gingen de aanwezige ambtenaren in gesprek met voorbijgangers in Makado. 

De volgende vragen stelden zij: Wat vindt u fijn aan de wijk Centrum? Wat kan er beter aan de wijk? 

Hoe Kunnen we invulling geven aan 'fit en groen' in deze wijk? En heeft u nog concrete suggesties 

voor op de kaart? 



In de meeste gevallen reageerde een inwoner richting de ambtenaar, waarop de ambtenaar in het 

kort de input op een post-it schreef. In sommige gevallen schreef een inwoner zelf iets op een post-

it.  

Onderstaande is de volledig opgehaalde input van de post-its. De tekst op de post-it is na afloop van 

een gesprek herhaald naar de inwoner, maar hierin is niet uitgesloten dat er kans is op 

misinterpretatie. 

 

Wat is er goed aan de wijk 'Centrum'? 

 Ik ervaar het centrum als heel prettig 

 Het centrum is goed zo 

 Het centrum is goed zo 

 Het centrum is goed zoals het is 

 Het centrum is prima 

 Het centrum is prima zoals het is 

 Het is een fijn centrum 

 Ik ben tevreden over het centrum 

 Ik weet geen verbeteringen 

 Het centrum is goed zo, misschien mag er iets meer aandacht zijn voor reparatie 

 Er zijn veel voorzieningen (behalve een schoenenwinkel) 

 Een leuk winkelcentrum 

 Een leuk winkelcentrum met veel voorzieningen 

 Fijne winkels en voorzieningen 

 De wijk is prima, het winkelcentrum is super 

 Er is veel diversiteit in het centrum, dat moet zeker behouden worden 

 Alle nodige winkels zijn aanwezig 

 Het onderhoud van het groen is verbeterd 

 De vuilophaal met ondergrondse containers gaat prima 

 Er wordt al veel aan het groen gedaan en het onderhoud daarvan is top 

 De pluktuin bij de Savornin Lohmanweg is een top idee 

 De kinderboerderij is leuk en moet vooral blijven 

 Top dat inwoners mee mogen denken met plannen bijvoorbeeld ophoging van de Vang 

 Er is een goede parkeergelegenheid in het centrum 

 Parkeren is voldoende 

 Gratis parkeren bij het winkelcentrum is prettig 

 Er zijn goed veel bakken voor hondenpoep 

 Fixi werkt goed 

 Groene oevers bij wijk 'Blokweer' zijn goed 

 Wipmolen ontwikkeling is goed 

 

Wat kan er beter in de wijk 'Centrum'? 

 Er moet een grotere parkeerplaats komen 

 De parkeerplaats bij Makado moet groter 

 Er zijn te weinig parkeerplaatsen 

 Het parkeren bij Landvast om naar de bibliotheek te gaan is lastig voor ouderen vanwege de 

trap 

 Er moeten meer plekken zijn om te tanken 



 Er is te veel parkeergelegenheid, dat gaat ten koste van het groen 

 Er zouden meer rotondes moeten zijn 

 In het centrum moet er meer aandacht zijn voor rust op zondag 

 Er is veel overlast en schade door jongeren, er zou meer inzet moeten zijn op jongerenwerk 

 Ik wil minder paaltjes in de wijk (met parkeren kom ik er snel tegen aan) 

 Onderhoud van het groen moet beter 

 Ik wil graag meer info over alle activiteiten in het centrum 

 Er ligt vaak veel blad bij de grote boom bij de Hema 

 Bij het grindfietspad bij de Kortlandsebrug zijn veel gaten 

 De fietsoversteek bij de Dam is onveilig 

 Verkeersveiligheid bij Le Barrage op de dijk is nijpend 

 Er moet een zebrapad moeten komen bij Cortgene-Landvast 

 Er moet minder geld worden uitgegeven aan onnodige projecten zoals het plein voor het 

gemeentehuis 

 De opgang voor ouderen richting het gemeentehuis moet beter voor toegankelijkheid 

 Er moet een snellere voortgang zijn van de ophoging van De Vang, er moet ook meer 

duidelijkheid gegeven worden over het proces 

 Er moet een lift komen bij de Hema aan de buitenkant 

 De verbetering van de stoep naar boven naar de bibliotheek duurt erg lang 

 Naar boven richting de bibliotheek moet beter 

 Er moet een H&M winkel komen 

 Er mist een schoenenzaak 

 Ik wil een schoenenzaak 

 Er zouden meer kledingzaken of zaakjes met snuisterijen moeten zijn 

 Meer bankjes in het (winkel)centrum om buiten iets te kunnen eten 

 Meer bankjes, ook binnen in Makado om bij uit te rusten 

 Meer bankjes (ook binnen) 

 De stoep bij de kinderboerderij is er slecht aan toe 

 Er zitten veel kuilen in het wegdek bij de Nicolaas Beetsstraat, dit is vervelend voor een 

scootmobiel 

 Onderhoud van de bestrating en trottoirs kan beter 

 Bomen zorgen voor scheuren in het wegdek 

 Bij het kerkpad: veel scheuren in het wegdek/stoep 

 Beter onderhoud trottoirs (vanwege wortels bomen) 

 Meer aandacht voor verzakking van de stoep door bomen 

 De verplaatsing van de bibliotheek zorgt voor een slechte toegankelijkheid voor ouderen 

 Wijk zeelt opknappen, er is veel achterstallig onderhoud bij speeltuintjes 

 Bereikbaarheid voor rollators: te smalle stoep, Baandersstraat, wortels bomen 

 Er moet meer aandacht zijn voor veiligheid 

 Meer activiteiten voor ouderen die de Nederlandse taal niet kunnen spreken 

 Inwoners meer mee laten denken 

 Beter luisteren naar de burgers, communicatie over plannen 

 

 

Hoe kunnen we invulling geven aan 'fit en groen'? 

 Wel bouwen in groene omgeving, maar dan kleinschalig 



 Buiten moeten er mooie plekken zijn om samen te komen voor picknick en om te kunnen 

klimmen en klauteren voor kinderen 

 De buitenruimte tussen de Nicolaas Beetsstraat en Pieter de Hoochplaats  

 Parkje met bankjes 

 Een leuke chillplek voor jongeren 

 Voetbalkooi (grote) in het centrum 

 Bankjes of picknicktafels bij waterplein 

 Meer ruimte voor groen en voor spelende kinderen 

 Speeltuinen ook leuk maken voor oudere kinderen 

 De verkeersveiligheid op de dijk vergroten zodat kinderen op de fiets naar school kunnen 

naar Papendrecht 

 Een hinkelpad naar de prullenbak aanleggen 

 Beweegmogelijkheden voor grotere kinderen (bijvoorbeeld parcour of freerunnen) 

 Buitenspeelgelegenheid voor grotere kinderen 

 Meer prullenbakken in het centrum plaatsen 

 Tiny houses neerzetten 

 Betere busverbindingen, ook in de avond 

 Een hondenuitlaatplek bij Kalmoes in de buurt 

 Parcours in Alblasserbos of survival in bijvoorbeeld Lammetjeswiel 

 Volledig autoluwe groene winkelstraat 

 Ontmoetingsruimtes in het groen (om te lezen of koffie te drinken etc) 

 Rollator vriendelijke wegen en voetpaden 

 Autoluw centrum 

 Meer oplaadpalen 

 Laadpalen 

 Een betere Drechthopper 

 Meer ruimte voor bewegen en hardlopen, en minder ingericht voor de auto 

 Er is precies genoeg groen aanwezig 

 Meer activiteiten voor kinderen 

 Verbinden van de verschillende groene elementen in het dorp 

 Meer bankjes 

 Meer sportgelegenheden buiten, zoals fitnessapparaten 

 Niet overal volbouwen, maar ruimte houden voor groen 

 Betere aansluiting openbaar vervoer 

 Fitness toestellen voor buiten 

 Meer beweegpunten in openbare ruimte 

 Meer buurtaccu's/energie-opslag 

 Meer groen in het centrum door bijvoorbeeld een park 

 Chillplek om binnen te zitten met elkaar 

 Verkeerluw centrum, parkeren buiten het centrum 

 Aansturen op meer groen in de tuin door bijvoorbeeld subsidies 

 Speelplaats voor grotere kinderen (tafeltennistafel) 

 Jammer dat er veel groen weggaat, misschien kleine parkjes er bij 

 Een leuke plek waar tieners heen kunnen 

 Kinderspeelplaatsen beter onderhouden 

 Paden bij bos Kortlandse brug moeten beter, dat nodigt uit om daar te lopen 



 Meer grote bomen bij het Elzenpad, die ook goed worden verzorgd 

 Meer groen voorzieningen, bomen geven het meest effect 

 Niet alle stukjes volbouwen 

 Het dorp is vol genoeg zo 

 Geen bomen meer weg, alleen maar bomen er bij 

 Geen groen meer weg 

 Er is te weinig groen want alles is volgebouwd 

 Meer bankjes 

 Zorgen dat slootjes minder stinken, dit nodigt niet uit 

 Het groen dat wordt aangelegd, moet een hoge natuurwaarde hebben 

 Meer groen in tuinen van mensen, stimuleren door meer belasting te heffen op tuinen met 

veel tegels 

 Meer natuurspeeltuinen 

 Speelplekken ook goed onderhouden 

 Meer parkjes 

 Zonnepanelen op flats 

 

De kaart 

Er waren een aantal suggesties geplakt op de kaart van het centrum. Hieronder de foto's van de 

kaart. 

 

 

 

 



 
De post-its uitgeschreven: 

 Geen drijvende woningen, groen moet behouden worden 

 Kijken naar strengere regels voor bebouwing in tuin 

 Groene locaties verbinden 

 Hier een parkje met veel diversiteit aan groen 

 Meer groen op het Raadhuisplein, nu veel te veel tegels. Misschien een parkje van maken 

 Woningbouw alleen onder de Alblas 

 Groene Haven-Zuid 

 

 

Verslag wijkavond 16 februari 
 

Tijdens de wijkavond hebben we een aantal verschillende stellingen besproken in 2 groepen. 

Onderstaand is een samenvatting van wat er besproken is. In een apart excel-bestand wordt de 

komende maanden bijgehouden welke antwoorden bij welke vragen zijn gegeven. 

 

 
 

In eerste instantie voelt de groep vooral veel bij antwoord A. Dat zorgt voor de minste rompslomp: 

mensen die niet rond kunnen komen, hebben immers al genoeg aan hun hoofd. Maar er wordt ook 

besproken dat elke situatie anders is en dat iedereen maatwerk verdient. Hierbij wordt wel weer de 

angst uitgesproken dat er wellicht eenvoudig wat mis kan gaan en dat mensen dan nog verder van 

huis zijn (denk aan de toeslagenaffaire). Hoe dan ook moet het zo eenvoudig mogelijk worden 



gemaakt voor inwoners om hulp te krijgen en moet er een goede samenwerking zijn tussen 

gemeente en partners. 

 

 
 

Natuur is heel erg belangrijk en heeft de laatste tijd niet genoeg aandacht gekregen. Tiny houses zijn 

een leuk initiatief, maar niet de oplossing voor een groene leefomgeving. Waar mogelijk moet zo veel 

mogelijk om het groen worden heen gebouwd en nagedacht worden: hoe maken we de impact op de 

natuur zo klein mogelijk bij bouwen? Bijvoorbeeld door gekapte bomen te vervangen voor nieuwe. 1 

persoon in de groep zou er graag nog wat harder in staan: de boom is een gegeven, daar moet je 

maar om heen werken. Dit vooral zodat mensen echt hun best gaan doen om niet bij elk wissewasje 

de boom weg te halen. 

 

 
De rol van de gemeente is vooral om te faciliteren, niet te organiseren. Inwoners zijn gezamenlijk 

verantwoordelijk. Contacten in de wijk nemen wel af de laatste jaren. Alle bovenstaande opties 

kunnen helpen bij het verbeteren bij de contacten. Dit moet vooral ook van inwoners zelf komen, 

maar het zou goed zijn als de gemeente de drempels zo laag mogelijk maakt en bijvoorbeeld hulp 

biedt bij het organiseren. Een aantal inloophuizen is goed, maar dat hoeft niet overal.  

Een groot probleem is dat het aantal vrijwilligers drastisch afneemt, daardoor wordt er ook minder in 

de wijk georganiseerd. Soms is het daardoor goed als de gemeente tijdelijk inspringt tot dat er 

nieuwe vrijwilligers zijn (bijvoorbeeld bij de kinderboerderij). Stichting Welzijn Alblasserdam doet ook 

veel op dit gebied. Soms is het beschikbaar stellen van een ruimte voor activiteiten al genoeg. 

 



 
 

Bij dit soort zaken is goede samenwerking tussen gemeente en partners van levensbelang. Maar 

mensen moeten zelf ook open staan voor deze hulp. Het is een mooi idee dat dit kosteloos zou 

worden gedaan, maar in de praktijk is dit onhaalbaar: dit zijn zulke hoge kosten, dat je dan bijna niks 

anders meer kan. Er moet vooral veel worden nagedacht over de menselijke maat, eenvoudige 

systemen en goede samenwerking. Daarnaast is het goed om bij het opstellen van beleid, de mensen 

waarover je beleid maakt, te betrekken. 

 

 
Wellicht kunnen verenigingen gratis zijn voor mensen in de bijstand en hun volledige gezin. Maar als 

iets gratis is, zal er op een ander punt altijd iets ingeleverd moeten worden. 

De gemeente doet nog vrij weinig in andere talen. Zo worden mensen die de Nederlandse taal niet 

machtig zijn, buitengesloten. Hierdoor is het lastiger voor hen om aan te sluiten bij wat er in de 

maatschappij gebeurt.  

De gemeente moet vooral veel faciliteren om inwoners mee te laten doen. 

 

 
D. Er moeten stimuleringsmaatregelen zijn voor schonere bedrijven die juist minder uitstoten en zich 

aan strengere regels willen houden. Werkgelegenheid is belangrijk, maar het is goed om bedrijven 

aan te trekken met een lage risicoscore. Er hoeft niet nog meer ruimte voor industrie te komen. 

Minder fysieke bedrijvigheid, kansen voor meer digitale werkgelegenheid? 

 



  
D. Meer bomen op pleinen en meer groen op daken. Stimuleren publieke en private acties. Meer 

bomen langs de dijk, kan dit in combinatie met veilige dijken?  Stimuleringsmaatregelen (bon voor 

duurzaamheidsmaatregelen)  Vooral stimuleren van groen in tuinen ipv handhaven. Groene 

gevels/voortuintjes zoals initiatieven in bijv. Gorinchem 

 

 
De Gemeente heeft hierin geen primaire rol. De Gemeente zou bijv. wel bloemzaadjes kunnen 

verstrekken om in de straat en bermen meer bloemen te laten groeien. Qua lief en leed kan de SWA 

hierin zeker wat betekenen, niet iedereen kende de mogelijkheid van het aanmelden voor de lief- en 

leedstraat bij de SWA, waarbij een vergoeding wordt gegeven voor de straat lief en leedpot.  

In sommige straten is een buurt app, deze draagt ook zeker bij aan het voor elkaar zijn.  

De Gemeente zou  ook bijvoorbeeld partytenten kunnen uitlenen (zoals bij gemeente Zevenbergen) 

en hiermee buurtactiviteiten faciliteren.  

 
D: de gemeente moet zich hier niet mee bemoeien, dit ligt bij werkgevers. Alleen voor mensen met 

een afstand tot de arbeidsmarkt is mogelijk een rol voor de Gemeente weggelegd 

 



 
Vooral A en met toevoeging dat geld dat beschikbaar komt naar mensen gaat die dit hard nodig 

hebben. Terugleveren aan bijv. openbare verlichting, de besparing die dat oplevert terug laten 

vloeien naar mensen die in armoede leven.  

 

 
Regenton aanbieden en andere maatregelen aanbieden o.a. tegelwippen. En waterdoorlatende 

verharding bij reconstructies en parkeerplaatsen. Waterberging en wadi's. 

 

Afsluiting 

Aangezien dit de eerste wijkavond is, worden de aanwezigen gevraagd of zij nog feedback hebben. 

Een aantal punten: 

 Het is fijn als je op de avond vragen krijgt van verschillende onderwerpen zodat er niet te 

veel herhaling is 

 Het thema van de participatie is 'fit en groen', wellicht zouden iets meer vragen over groen 

een goed idee zijn. Onder fit en groen worden niet alleen "bomen en beestjes" bedoeld, de 

kernopgaven zijn niet helder.  

 In communicatie mag nog iets meer info gegeven worden over wat een activiteit inhoud 

 De verwachting van de Wijkavond was heel anders dan de werkelijkheid; we mogen 

communiceren dat er een kei gaaf spel gespeeld wordt dat aanzet tot nadenken, het 

groepsgesprek en groepsuitkomst. 

 Wanneer worden de resultaten gecommuniceerd? 

 

 

Verslag inloopuurtjes 

 

Inwoner 1: 



 Grote zorgen over bebouwing Haven Zuid. Zoals bijvoorbeeld de schaduwwerking en dove 
gevels. Waarom wordt daar niet gebouwd voor senioren? Die hebben over het algemeen immers 
minder auto’s en wonen zo dichterbij voorzieningen. 

 Er wordt veel buitendijks gebouwd. Buitendijks bouwen is echt een groot risico. 

 Waarom moet er überhaupt gebouwd worden. Het centrum en de buitenruimte raakt versteend 

 Er is weinig groen in de wijk Centrum, dat moet echt beter 

 Waarom wordt er niet aangesloten bij de 3-30-300 regel? 

 Door bebouwing Zuiderstek-Polderstraat-Wipmolen verdwijnt een hoop groen en komt er te 
weinig terug 

 Vrij liggende fietspaden verdient echt aandacht. Eigenlijk verdient al het langzaam verkeer meer 
aandacht 

 Lift bij de Hema moet er echt komen. 

 Bij de kastanjeboom bij de waterbus ligt de bodem er los bij. Daarnaast zou op die plek een 
steuntje in de rug (letterlijk, dus een bankje met rugleuning) welkom zijn. 

 

Inwoner 2: 

 Cortgene/Haven is een drukke weg. Een beetje té druk zelfs 

 Het zou wenselijk zijn om zoveel mogelijk stil asfalt aan te leggen. Dit heeft echt invloed op de 
aanwonenden langs een weg. Ondanks de gevelisolatie (Sanering A-lijst) veel herrie van de weg 
in de woning 

 Het langzaam verkeer moet echt meer aandacht krijgen en de situatie voor deze groep fietsers 
en loper moet echt verbeterd worden 

 Het centrum is een kale grijze bedoeling 

 Is het mogelijk om groene gevels te stimuleren 

 Kan het aanleggen van geveltuintjes niet versoepeld of vrijgemaakt worden? 

 Als bomen langs de dijk niet mag van het waterschap, is het dan mogelijk om groenbakken te 
plaatsen en mogelijk te laten adopteren door bewoners? 

 Parkeerterreinen en pleinen laten vergroenen door bijvoorbeeld halfverharding 

 Andere mindset bij bewoners creëren door bijvoorbeeld project stoepplantjes 
 

Inwoner 3: 

 Fruitbomen weggeven in ruil voor een symbolische stoeptegel. Per huisadres. Fruitbomen 
stimuleren mensen om meer groen te poten, omdat het letterlijk iets oplevert. Voor 
kinderen is het educatief de knoppen, bloemen, bestuiving en vruchtvorming te zien. Én een 
idee te krijgen achter seizoensgroenten en fruit.  

 Plasticrecycling onder de aandacht brengen. Wat kan wel en wat kan niet. Uitzending maken 
en laten zien hoe processen werken om de burger een beeld te geven wat er mee gebeurd. 
Maar ook wat het voor winst op kan leveren. Plak stickers op de prullenbakken om te laten 
zien wat in de bakken mag en wat niet. 

 Subsidieer of stimuleer mensen met een grote tuin (gratis) een berk te laten poten. Berken 
kunnen heel veel water opnemen bij hoosbuien.  

 Helaas zie ik bij mijn wijk veel mensen die hun voor en of achtertuin dicht tegelen. Misschien 
een folder uitgeven met de gevolgen hiervan uitgelegd, tips ter verbetering, en 
mogelijkheden tot hulp.  

 

Inwoner 4 en 5: 

 Er zijn de laatste jaren heel veel bomen verdwenen. Kunnen we niet een herplantingsplicht 
invoeren? 



 Stimuleren dat mensen hun tuinen niet volleggen met stenen. Er zijn ook andere opties die 
ook niet heel vele onderhoud vragen. Wellicht kan de gemeente dit stimuleren door het 
eenvoudiger te maken tegels af te voeren en beplanting aan te bieden. 

 

 

 

 

 

 


